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Onduidelijkheid over onderzoek van RIVM over presymptomatisch testen wordt besproken.
Onderzoek bestaat uit drie onderdelen (app, Schiphol en beco), met name bco ligt niet op

schema. Eerder is gezegd dat resultaten er half september zijn, maar dat lijkt onhaalbaar.

De vraag is of het onderzoek opgeknipt kan worden. [JE loaat hierover mailen met

5.1.2e

Er is wat paniek over de dagelijkse getallen update van het RIVM. Flinke stijging in met

name regio Haaglanden. RES naar het Torentje geroepen door MP. Gaandeweg overleg
komt bericht dat het in de communicatie een geruststellende boodschap moeten zitten

(geen reden tot paniek). Ook is dit een mooi moment om de escalatieladder in de praktijk
te brengen (bijvoorbeeld extra lokale maatregelen in Hazglanden).

Nog meer cijfers: de melding over stijging in het aantal besmettingen in verpleeghuizen
berust misschien op een technische fout van het RIVM (tweede van deze week). Dit wordt

herrekend.

IEEdat Hugo wil doorpraten over de nieuwe projectdirectie, hij heeft hier nog

te weinig gevoel bij. Komende dinsdag afspraak gepland tussenTe Hugo.
5.1.2e bereiden vanuit MT powerpoint voor. Met name aandacht voor 1) hoe is de

directie opgebouwd, 2)hoe is verhouding tot PG (en andere interne directies) en 3)

verhouding tot programma DG bij J&V.

IEEE=<ft aan nog te weinig overzicht te hebben van wie wat doet, JERE stuurt
haar laatste document hierover toe.

Bestuursraad heeft aangegeven graag de belangrijkste Covid stukken te willen zien.

CREPLE geeft aan dat het belangrijk is dat dit het proces niet extra vertraagd.

Bijvoorbeeld door hen mee te laten lezen gedurende het proces.

Algemene wens is om meer voorspelbaar te zijn (aanvulli komt overeen met de

boodschap in de dagstart van vanochtend). Gevoel el vanEEN dat het nu

te onrustig is qua processen en structuur.

geeft ook aan niet genoeg gevoed te zi

geeft aan dat dit overleg hiervoor kan dienen. Is

in voor het afstemmingsoverleg.
het mee eens.

af of het handig is dat zij co

PG overleg aansluit.

Qok in algemene zin het geluid dat directies zich niet goed genoeg aangesloten voelen.

ozo AM aan dat we daarvoor ook weer het OTCb kunnen invoeren. Algemene
conclusie is dat we linksom of rechtsom in de onderlinge relaties/banden moeten

investeren.

In het kader daarvan: voorstel om dinsdag in BTCb de escalatieladder te laten presenteren
om andere directies hierin mee te nemen (door 5.1.2e stemt dit

men hen af.
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